
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2008
 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 11 sierpnia 2008r.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek.

Powitał radnych oraz gości po czym stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą
liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad.

Burmistrz zgłosił poprawki do porządku obrad polegające na wprowadzeniu dodatkowych
punktów:
1. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „ nowe umiejętności kapitałem na

przyszłość – promocja aktywnej integracji społecznej w Gminie Ogrodzieniec”
2. Dotacja dla przedszkola i związana z tym autopoprawka do uchwały zmiany w budżecie

gminy na 2008r.

Poprawki zgłoszone przez Burmistrza radni przyjęli jednomyślnie 13 głosami,
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 13 głosami i przedstawiał się
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/282/2005 z dnia 11 marca 2005r

w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Ogrodzieniec”.
6. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „ nowe umiejętności

kapitałem na przyszłość promocja aktywnej integracji społecznej w Gminie
Ogrodzieniec.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa
użyczenia wieczystego nieruchomości niezabudowanej, działki nr 814/8 o pow.
4,6193 ha położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kościuszki.

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 7 w
budynku komunalnym nr 10 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku
wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420 m2.

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 4 w
budynku komunalnym nr 11 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku
wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/7 o pow. 1002 m2

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej na finansowanie
przedszkola w 2008 roku.

11. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok
12. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzajów i

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy

Ogrodzieniec dla szkół niepublicznych posiadających uprawnienia szkół publicznych.
14. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów

przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec.
15. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec.
16. Interpelacje i zapytania radnych.
17. Wnioski,  zapytania i oświadczenia.
18. Zamkniecie obrad.
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Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr XXV/2008 z dnia 10 lipca 2008 r. został
przyjęty przez radnych bez uwag, jednomyślnie.
Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

· 26 czerwca zaplanowane było przez Zarząd Spółki Jurajski Park Wodny Walne
Zgromadzenie Wspólników na którym miały być omawiane sprawozdanie z pracy
Zarządu za 2007 rok Z powodów formalnych w tym głównie z nieprzygotowania
dokumentów w sprawach finansowych przez Zarząd Spółki,  a także uchybień prawnych
Walne Zgromadzenie zostało przerwane na wniosek Gminy Ogrodzieniec.

· 26 czerwca w remizie OSP z Bzowie odbyło się spotkanie w sprawie nielegalnego
składowania przez Spółkę Harpon (która powiązana jest ze Spółką JPW)  odpadów w
byłym kamieniołomie po Cementowni „Wiek” W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele:
Starostwa Powiatowego w Zawierciu, Wojewody Śląskiego, Wojewódzkiego Inspektora
Ochrony Środowiska, Miasta Zawiercie.  Na spotkanie został zaproszony Burmistrz
Ogrodzieńca jako przedstawiciel Gminy sąsiadującej z Gmina Zawiercie.

· 27-29 czerwca delegacja z Gminy Ogrodzieniec brała udział w uroczystościach Święta
Gminy Bogacs na Węgrzech

· 30 czerwca i 4 lipca odbyły się spotkania z przedstawicielami Rady Rodziców Szkoły
Podstawowej w Podzamczu.. Rodzice zaapelowali do władz gminy o powierzenie
prowadzenia szkoły przez Fundację „Elementarz” z Katowic. Wniosek rodziców w tej
sprawie został zaakceptowany

· 2 lipca w Mikołowie zostały podpisane dokumenty w sprawie pozakonkursowych
projektów inwestycyjnych finansowanych przez UE dla Województwa Śląskiego w tym
dla gmin należących do powiatu zawierciańskiego. W naszej gminie z tych środków w
przyszłych latach wykonana zostanie infrastruktura ścieżki rowerowej oraz
szerokopasmowy dostęp do Internetu w sołectwach gminy.

· 4 lipca w Sądzie Rejonowym w Zawierciu w Wydziale karnym odbyła się rozprawa dot.
nieprawidłowości w Spółce Jurajski Park Wodny w okresie od założenia spółki w 2000
oraz jej funkcjonowania do 2003 roku.  Na ławie oskarżonych jest 9 osób w tym były
burmistrz i były sekretarz gminy oraz zarząd spółki JPW. A także przedstawiciele firm
będących udziałowcami w Spółce.

· 6 lipca na boisku sportowym w Gieble odbyły się zawody sportowo –pożarnicze OSP
Gminy Ogrodzieniec,

· 7 lipca w Katowicach odbyło się spotkanie w sprawie przebudowy dróg wojewódzkich po
wykonaniu kanalizacji w mieście Ogrodzieniec.

· 12 lipca odbyło się uroczyste otwarcie Grodu na Górze Birów
· 31 lipca zwołane było Walne Zgromadzenie Jurajskiego Parku Wodnego tematem miało

być między innymi udzielenie Zarządowi absolutorium. Z powodów formalno prawnych
brak sprawozdania finansowego z działalności Zarządu Spółki oraz innych niezbędnych
dokumentów Walne Zgromadzenie nie odbyło się.

· 5 sierpnia obradowała Rada Programowa i Zarząd Stowarzyszenia Perła Jury. Nasza
gmina jako jedna z 8 gmin w powiecie zawierciańskim wspiera i była jednym z założycieli
tego stowarzyszenia.  Podczas spotkania omawiano kwestie opracowania i zatwierdzenia
Strategii Rozwoju Będzie to dokument niezbędny dla pozyskiwania środków finansowych
z UE dla organizacji pozarządowych.  Burmistrz apelował do radnych i do sołtysów aby
wspólnie opracować taką strategię rozwoju bowiem warto ubiegać się o pieniądze będą
one przyznawane w przeliczeniu na 1 mieszkańca będzie to 40 euro. Mamy firmę z
zewnątrz która opracuje strategię ale na podstawie dostarczonych jej dokumentów i
informacji dlatego prośba do wszystkich o współpracę w tej sprawie



str. 3

· 8 sierpnia w Sądzie w Częstochowie w Wydziale Gospodarczym odbyło się posiedzenie
dotyczące uchwał Spółki Jurajski Park Wodny,  które były podejmowane i były dla naszej
gminy krzywdzące i do tych decyzji gmina wniosła zastrzeżenia np. chodzi o majątek
gminy grunty które zostały przekazane spółce jako udziały i jako jedyny majątek spółki
zostały potem wystawione do sprzedaży.

· 8-10 sierpnia w Tucznie w powiecie zachodniopomorskim przebywała delegacja z
naszej gminy. Zostało podpisane porozumienie o współpracy obu gmin. Burmistrz
odczytał treść umowy o współpracy.  Została ona załączona do protokołu.

· W szkołach dobiegają końca prace remontowe w szkole Nr 1 w Ogrodzieńcu
remontowano zarówno część przedszkolną jak i szkole

· Ogłoszony został konkurs na Dyrektora Zespołu Szkolno Przedszkolnego Wpłynęły 3
kandydatury i za tydzień będzie rozstrzygnięty konkurs w tej sprawie.

· 12 sierpnia upływa termin składania ofert na I etap remontu zachowawczego murów
zamkowych w Podzamczu.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/282/2005 z dnia 11 marca 2005r w

sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji „Ogrodzieniec”.

Sekretarz referując temat podał: zmiana w planach aglomeracji Ogrodzieńca związana jest
z uzgodnieniami dot. budowy kanalizacji w mieście. Ustawa prawo wodne nakłada
obowiązek, aby takie plany ujęte były w planach aglomeracji.  Wszystkie miejscowości w
których planowana jest budowa kanalizacji, a jest to 5 sołectw i Ogrodzieniec będą ujęte w
planach aglomeracji Dokument ten jest bardzo ważny miedzy innymi jest on niezbędny przy
składaniu wniosków o dofinansowanie budowy kanalizacji.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr
XXX/282/2005 z dnia 11 marca 2005r w sprawie zaopiniowania projektu planu
aglomeracji „Ogrodzieniec”- została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/183 /2008

Ad. 6
Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu „ nowe umiejętności kapitałem na

przyszłość – promocja aktywnej integracji społecznej w Gminie Ogrodzieniec”

Słodek Dorota Kierownik OPS poinformowała o głównych założeniach projektu - jest to
projekt o nazwie „Nowe umiejętności kapitałem na przyszłość” opracowanego w ramach
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki poprzez promocję integracji społecznej. Działanie
programu to Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej.
Projekt będzie realizowany przez OPS w Ogrodzieńcu w latach 2008-2013.  Wniosek o
dofinansowanie do realizacji tego programu został pozytywnie rozpatrzony przez Urząd
Marszałkowski na etapie oceny merytorycznej oraz przeszedł pozytywną ocenę formalną.
Planowana kwota dofinansowania dla naszej gminy na realizacje tego programu to kwota 66
tys. zł.  Program skierowany jest do osób z terenu naszej gminy objęte pomocą społeczną.
Wkład własny gminy w to zadanie to zasiłki celowe i okresowe.

Przewodniczący Rady zapytał w jakiej formie będzie realizowany ten program

Pani Słodek Kierownik OPS odparła, że będzie to cykl szkoleń podnoszących kwalifikacje.

Radna Osys Renata zapytała, w jakim wieku mogą być osoby korzystające z tych szkoleń.
Kierownik OPS odparła, że każda dorosła osoba bez względu na wiek.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_183_2008.pdf
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Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu „
nowe umiejętności kapitałem na przyszłość promocja aktywnej integracji społecznej w
Gminie Ogrodzieniec”- została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/184/2008

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa
użyczenia wieczystego nieruchomości niezabudowanej, działki nr 814/8 o pow. 4,6193

ha położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kościuszki.

Sekretarz Gminy poinformował, że jest to działka którą gmina otrzymała w wyniku
zrzeczenie się przez właściciela prawa własności.  Położone jest ona przy ul. Kościuszki z
dostępem do drogi publicznej.  Jest to działka przeznaczona na tereny przemysłowe
(eksploatacja gliny dla cegielni) Gmina nie eksploatuje tej działki i celowa wydaje się jej
sprzedaż w drodze przetargu. Na razie jest to I etap, gdy będzie zgoda Rady i będzie już
uchwała w sprawie sprzedaży wówczas zrobiony zostanie operat szacunkowy dla tej
nieruchomości i działka wówczas zostanie wystawiona do sprzedaż w drodze przetargu.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
w drodze przetargu prawa użyczenia wieczystego nieruchomości niezabudowanej,
działki nr 814/8 o pow. 4,6193 ha położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Kościuszki -
została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale
nadano Nr XXVI/185/2008

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 7 w

budynku komunalnym nr 10 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz
z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420 m2.

Sekretarz Gminy dla wyjaśnienia podał: dwie kolejne uchwały dot. sprzedaży lokali
mieszkalnych w blokach komunalnych nr 10 i nr 11 w trybie bezprzetargowym, gdyż jest to
sprzedaż na rzecz dotychczasowego najemcy. Cena sprzedaży to 25% ceny rynkowej.
Takiego lokalu nabytego na preferencyjnych warunkach nie można sprzedać przez okres 10
lat.  W naszych blokach ceny kształtują się ok. 800 -1000 zł za m kw.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego
lokalu mieszkalnego nr 7 w budynku komunalnym nr 10 oraz udziałów w częściach
wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5
o  pow.  1420  m2 - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/186/2008

Ad. 9
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 4 w

budynku komunalnym nr 11 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz
z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/7 o pow. 1002 m2

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego
lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku komunalnym nr 11 oraz udziałów w częściach
wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/7
o pow. 1002 m2

 - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwale
nadano Nr XXVI/187/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_184_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_185_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_186_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_187_2008.pdf
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Ad. 10
Podjecie uchwały w sprawie dotacji przedmiotowej na finansowanie przedszkola w

2008 r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie dotacji przedmiotowej na
finansowanie przedszkola w 2008rok - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/188/2008

Ad. 11
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła proponowane zmian w budżecie,  szczegóły
patrz jak w projekcie uchwały załączonym do protokołu z sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy
Ogrodzieniec na 2008 rok - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało
14 radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/189/2008

Ad. 12
Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzajów i

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Pani Kuźniak A. Skarbnik Gminy zapoznała z procedurą uchwalania budżetu po czym
zaznaczyła, ze procedura ta jest zgodna z przepisami ustawy budżetowe.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie procedury uchwalania
budżetu oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących
projektowi budżetu została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/190/2008

Ad. 13
Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy

Ogrodzieniec dla szkół niepublicznych posiadających uprawnienia szkół publicznych.

Burmistrz poinformował, że obecnie mamy w gminie nowa sytuację dot. funkcjonowania
szkół. Fundacja Elementarz zgodnie z umową i wcześniej podjętymi decyzjami będzie
prowadzić szkołę w Podzamczu. Obecnie udostępniamy obiekt szkoły oraz uregulować
należy kwestie finansowania.  Samorządy są zobowiązane do finansowania placówek
niepublicznych mających status szkół publicznych,  a taką szkołą będzie szkoła w
Podzamczu. Chodzi o to aby dzieci nie płaciły czesnego za naukę i dlatego subwencja
oświatowa otrzymywana z budżetu państwa przekazana będzie dla dzieci uczęszczające do
szkoły w Podzamczu prowadzonej przez Fundacje Elementarz.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji z budżetu Gminy Ogrodzieniec dla szkół niepublicznych posiadających
uprawnienia szkół publicznych - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/191/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_188_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_189_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_190_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXVI_191_2008.pdf
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Ad. 14
Podjecie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów

przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec.

Sekretarz Gminy zaznaczył, że dwie kolejne uchwały związane są ze zmianami
organizacyjnymi szkół i przedszkoli oraz powołaniem zespołu szkolo-przedszkolnego.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci
publicznych przedszkoli. i oddziałów przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez
Gminę Ogrodzieniec - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XXVI/ 192/2008

Ad. 15
Podjecie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec- została
przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr
XXVI/193 /2008

Ad.16
Interpelacje i zapytania radnych.

Marek Cholewa - przekazał skargi mieszkańców na działalność kawiarenki na Krepie,
chodzi głównie o palenisko za które dzierżawca kawiarenki obecnie pobiera opłaty.  Ludzie
są tym faktem zdenerwowani,  nigdy dotąd takich opłat nie było Była mowa aby wydzierżawić
kawiarenkę, a nie palenisko.

Grażyna Ławrenow zgłosiła potrzebę wycięcia gałęzi oraz krzaków przy ul. Kolejowej orz
uporządkowanie terenu - ścieżka rowerowa przy zjeździe w kierunki Wydry

Janoska Wiesława pytała o możliwości udostępnienia, wytyczenia terenów do parkowania
samochodów przed sklepami w Podzamczu w okolicach Placu Jurajskiego.

Mogiła Zdzisław poruszył sprawę budowy drogi w Gieble. Zdaniem radnego oraz wielu
mieszkańców Giebła budowę drogi należy rozpocząć zrobić tyle na ile nas stać oraz
skorzystać z dotacji Urzędu Wojewódzkiego.

W odpowiedzi na interpelacje z zapytania Burmistrz podał:

· Drogę w Gieble należy budować i Burmistrz jest również za tym. Wartość inwestycji to
ok. 200 tyś zł a mamy na ten cel 100 tyś w związku z tym zaproponował następujące
rozwiązanie.  W pierwszym etapie wykonamy rowy odwadniające i podbudowę w
tłuczniu. Droga w takim stanie będzie mogła służyć mieszkańcom. Gdyby się zdarzyło ze
będziemy mieć ofertę o wartości poniżej 100 tyś zł to wówczas rozważymy położenie
dywanika.

· Parking na Placu Jurajskim w Podzamczu.  Przebudowa skrzyżowania Placu
Jurajskiego z ul. Krakowską była związana miedzy innym i z przebudową organizacji
ruchu. Zakłada ona w obrębie placu tzw. strefę zamieszkania,  co oznacza ze
parkowanie samochodów jest dozwolone tylko w wyznaczonych miejscach.

· Wycinka krzaków na poboczach dróg. Wniosek w tej sprawie zostanie zgłoszony do
Powiatowego Zarządu Dróg i miejmy nadziej ze prace będą niebawem wykonane.

· Krępa. Ustalone było z dzierżawca kawiarenki że palenisko będzie udostępniane
nieodpłatnie pod warunkiem ze osoby korzystające z niego pozostawia po sobie
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posprzątany teren. Być może zdarzyły się takie sytuacje ze ludzie korzystali i nie
posprzątali po sobie.  Będzie w tej sprawie rozmawiać z dzierżawcą kawiarenki w celu
wyjaśnienia sprawy paleniska.

Ad. 17
Wnioski,  zapytania i oświadczenia.

Przybyli na sesje mieszkańcy bloków komunalnych w Ogrodzieńcu poruszyli sprawie
planowanego ustawienia kontenerów z przeznaczeniem na mieszkania socjalne.
Lokatorzy bloków 13 i 14 są przeciwni ustawieniu kontenerów przed ich blokami. Złożone
przez nich pismo w tej sprawie odczytał Przewodniczący Rady. Pismo załączone zostało do
protokołu z sesji

Burmistrz udzielił w tej sprawie wyjaśnień. Między innymi podał
Sprawa kontenerów z przeznaczeniem na mieszkania socjalne pojawił się po eksmisji
lokatorów będących dłużnikami Spółdzielni „Hutnik”. Eksmisje na mocy których sąd
nakazał gminie przydział mieszkań socjalnych lub ponoszenie przez gminę kosztów
zamieszkania eksmitowanych lokatorów. W chwili obecnej mamy 5 rodzin z wyrokami
eksmisji i prawem do zamieszkania w mieszkaniach socjalnych Jednak gmina nie posiada
takich mieszkań i zmuszona jest płacić czynsze za lokatorów. Pojawiła się propozycja
zakupu kontenerów z przeznaczeniem na mieszkania socjalne a miejsce ich ustawienia
wynika z faktu, że jest to jedyna działka jaką posiada gmina na której mogą powstać takie
mieszkania. Sprawa ostatecznie nie jest rozstrzygnięta.  Burmistrz będzie rozmawiać ze
Spółdzielnią bowiem z informacji uzyskanych wynika iż proceder uprawiany przez
Spółdzielnie jest nie w porządku wobec naszej gminy. Lokatorzy eksmitowani to głównie
mieszkańcy Zawiercia których spółdzielnia przeniosła do swych bloków do Ogrodzieńca gdy
zaprzestali płacić czynsz za mieszkanie. Wobec takiej sytuacji Burmistrz będzie rozmawiać z
władzami Spółdzielni Hutnik celem wyjaśnienia tej sprawy
Nie zmienia to jednak faktu,  że obecnie osoby te są mieszkańcami naszej gminy i wyrokiem
sądu gmina Ogrodzieniec musi albo przydzielić im mieszkanie socjalne albo płacić za nich
czynsz.

Ad. 18
Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XXVI sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.


